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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei de îndată a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 18.12.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Palcău Ciprian Ștefan care a 
fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.448/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
            D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
   “Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 15 consilieri (Lipsesc următorii  
consilieri: Muzsic Robert Eugen, Filiche Ionel-Marius, Olariu Nicoleta, Voinia Claudiu 
Sorin, Popovici Corina, Kofity Zoltan). Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de 
drept: domnul Primar Bobouțanu Dan și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 
          Dau cuvântul d-lui primar Bobouțanu Dan pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
  D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
  „Înainte de a prezenta ordinea de zi, vă rog să-mi permiteți să intervin. O să-i 
propun domnului Primar să retragă de pe ordinea de zi primul punct, cel cu bugetul 
deoarece s-a constatat că există niște erori materiale în el, și se va introduce un alt proiect 
tot cu bugetul, fără acele erori.” 
  

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
  „Propun modificarea ordinii de zi după cum urmează: 
 
 - Retragerea de pe ORDINEA DE ZI a punctului 1, respectiv proiectul de hotărâre 
nr. 577/17.12.2018 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, 
pe anul 2018. 
 - Introducerea pe ORDINEA DE ZI a proiectului de hotărâre nr. 579/18.12.2018 
privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2018 . 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate”  
 

 D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 
au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
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dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
 Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 
 De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali, „ (1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
 (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  
 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.” 
 
 D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
 „Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
  Se va lua o pauză de 10 de minute pentru studierea materialelor şi 
întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectul de hotărâre nr. 
579/18.12.2018 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2018. 
 
              Au sosit în sala de ședință următorii consilieri: Voinia Claudiu Sorin, Muzsic 
Robert Eugen și Kofity Zoltan, numărul consilierilor locali prezenţi este de 18 în 
momentul de faţă. 

 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre nr. 579/18.12.2018  privind aprobarea rectificării bugetului 
local al municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 

 
D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -      D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 

-      Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 458/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind însușirea contractului de achiziție 
publică având ca obiect „Delegarea gestiunii serviciului de salubrizare în zona de colectare 
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3 Centru/Bârcea Mare, precum și acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
”Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 

 
 D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
 „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Mulțumesc. Valoarea platformelor este de 1.121.566,65 lei, cele care le dăm 

în gestiune la noua societate. Redevența totală anuală este de 31.154,76 lei. Asta 
înseamnă că procentul de acoperire a investiției în 8 ani (8 ani este durata contractului) 
este de 22,22%. Și deși contractul cu noul operator este obligatoriu, rămân următoarele 
întrebări la care v-am tot rugat să veniți cu un răspuns de fiecare dată când avem situații 
de acest gen. Care sunt costurile de operare în prezent și cu cât reducem cheltuielile în 
acest caz? Adică când trecem de pe Salub pe noua societate. Sunt lucruri de bun simț și 
trebuie întotdeauna prezentate Consiliului și vă rog frumos să ţineţi cont de ele. Nu putem 
face o analiză dacă nu știm indicatorii de mai sus. Repet, chiar dacă contractul este 
obligatoriu, ar trebui să știm ce câștigăm în urma acestei…, mă refer valoric, da? ce 
câștigăm în urma acestui contract. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

„Să îmi permiteți. Da, așa este, aveți dreptate. Aici în Consiliul Local cred că 
mai suntem doi consilieri sau trei din cei care au fost la început când s-a pornit acest 
proiect. O să cer această informare, nu în scris, prin prezența domnului Director A.D.I. la 
următoarea ședință. ” 

 
 D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 

„Avem un reprezentant, a intrat chiar acum.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„O să-i cerem domnului Director să fie prezent aici, pentru că suntem 

Consiliul Local cel mai mare, adică vrem prezența domnului Director. Așa după cum ați și 
remarcat, lucrurile nu mai pot fi schimbate pentru că vorbim de un proiect foarte mare pe 
fonduri europene care a fost asumat încă din perioada 2008. Lucrurile nici măcar nu se 
mai pot modifica. Nu ne aflăm pe poziția cea mai fericită pentru că noi am funcționat cu 
societatea noastră dar trebuie să ne aliniem, altfel exista riscul de a fi dați afară din acest 
A.D.I. și totodată de a plăti niște corecții financiare foarte, foarte mari. Pe fonduri 
europene, cine își mai aduce aminte, a fost închisă groapa noastră de gunoi. Deci practic 
noi deja am beneficiat de mulți bani pentru acest lucru. 

Nu știu dacă o să reușim la ședința din 20 să discutăm cu domnul director, 
eu am să-i fac o invitație de pe acum pentru ședința din 20. Chiar la Diverse, nu? să 
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putem atunci să povestim, dar cu siguranță dacă nu va ajunge în 20, la prima ședință 
ordinară sau cum hotărâm noi din ianuarie, obligatoriu directorul A.D.I. va fi prezent în 
sală. Îi transmiteți și dvs., da? Dvs. veniți din partea…?  

 
Reprezentant  A.D.I. : 
„Din partea A.D.I.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„La ce oră vi s-a comunicat ședința?” 

  
Reprezentant  A.D.I. : 
„Acum 20 de minute.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„O să transmiteți la domnul director că dacă nu veniți la fix și nu vi se 

transmite la timp mai bine nu veniți. Ședințele încep la oră fixă și cine intră în sală pe 
urmă, cu tot respectul dar nu cred că este corect să se adreseze Consiliului Local, pentru 
că Consiliul Local vine la timp. Pentru că vin Sărbătorile, nu ne certăm astăzi, dar îi 
transmiteți că este așteptat la prima ședință și o să-i comunic. Prima ședință ar trebui să 
fie Joi, și este, iar dacă calendarul nu-i permite, atunci în ianuarie. Bine? Și atunci să 
discutăm și să informăm Consiliul Local de toată procedura privind preluarea acestui 
serviciu de către noua societate și atunci o să avem și toate datele. Da? Mulțumesc.” 

 
  D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
  „Numai puțin dacă îmi permiteți. Observ la anexa 3 a apărut o eroare, sunt 
21 de platforme, nu 20 cum este trecut. La momentul votării  aș vrea să țineți cont că sunt 
21 de platforme nu 20, să se facă și corecturile de rigoare. Ele sunt numerotate toate 21 
dar la număr jos e trecut 20 în loc de 21, la anexa numărul 3.” 
 
  D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
  „Propun eu un amendament. La anexa numărul 3 la Total în loc de 20 
(platforme), cifra 21 (platforme).” 
 
  Se supune la vot amendamentul propus care se aprobă în unanimitate.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr. 459/2018 se aprobă în unanimitate.  
 
 

 D-nul Palcău Ciprian Ștefan: 
                     „Declar închisă ședința de astăzi. Mulțumesc.” 

 
 

 
PREŞEDINTE,                                SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

       Palcău Ciprian Ștefan             Laslău Militon Dănuț 

 


